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Drugie podejście do budowy sygnalizacji na ul.
Wilanowskiej
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Do dwóch razy sztuka? Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w
Warszawie znów szuka firmy, która wybuduje sygnalizację świetlną na
skrzyżowaniu ul. Wilanowskiej z ul. Adama Mickiewicza w Konstancinie-
Jeziornie. Oferty przetargowe można składać do 29 kwietnia br.

11 kwietnia 2025 r. Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie ogłosił
przetarg na budowę sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr
724 (ul. Wilanowskiej) z ul. Adama Mickiewicza w Konstancinie-Jeziornie. To już
drugie podejście do tej inwestycji – pierwsze zakończyło się niepowodzeniem, mimo
że wykonawca został wybrany. W 2023 r. MZDW odstąpił jednak od realizacji
zadania z powodu nieścisłości w dokumentacji. Tym razem urzędnicy mają nadzieję
na pomyślne zakończenie planowanego przedsięwzięcia. 

Co obejmuje inwestycja?
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Projekt zakłada budowę podziemnej kanalizacji kablowej, montaż 11 słupów oraz
sygnalizatorów świetlnych – sześciu na ul. Adama Mickiewicza i jedenastu na ul.
Wilanowskiej. Zainstalowany zostanie także nowoczesny system sterowania ruchem
– tzw. sygnalizacja akomodacyjna. Dzięki specjalnym czujnikom w jezdni (pętlom
indukcyjnym), światła będą dostosowywać się do rzeczywistego natężenia ruchu, co
pozwoli na jego płynniejsze i bezpieczniejsze zarządzanie. Zgodnie z założeniami,
cała inwestycja ma zostać zrealizowana w ciągu sześciu miesięcy od podpisania
umowy z wykonawcą. Oferty w przetargu można składać do 29 kwietnia br.
Szczegółowe informacje o postępowaniu dostępne są na Platformie zakupowej. 

Niebezpieczne skrzyżowanie
Skrzyżowanie ul. Wilanowskiej i ul. Adama Mickiewicza od lat uchodzi za jedno z
najbardziej niebezpiecznych miejsc w Konstancinie-Jeziornie. Kierowcy często
przekraczają tam dozwoloną prędkość, ignorując fakt, że znajdują się w terenie
zabudowanym. Niejednokrotnie dochodziło tu do groźnych wypadków z udziałem
pieszych, zwłaszcza w rejonie przejścia przy sklepie spożywczym. O budowę
sygnalizacji świetlnej w tym miejscu, w imieniu mieszkańców, od dawna zabiegała
radna miejska i przewodnicząca osiedla Grapa – Anna Borowska, wspierana przez
konstanciński samorząd, który sfinansował wykonanie dokumentacji projektowej
inwestycji.
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